
INNKALLING TIL ÅRSMØTE 
                                                                                       

TIL HYTTEEIERE I BYRTEMANNSBEKKEN HYTTEGREND 
******************************************************************* 

Det innkalles til årsmøte i Byrtemannsbekken Hyttegrend påskeaften kl.12.00 
På Hovden Fjellstoge. Merk tiden. 
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Sak 3 Årsberetning 
 

3.1. Styrets sammensetning 2017/2018 
Torgeir Segberg, kasserer 
Jens Freuchen, styremedlem 
Salve Reinhardt, styreleder 
 

3.2. Bomveien 

Styret viser til årsberetning for 2017 der hovedstrekket i bomveien ble oppgradert. 
Arbeidet ble fra Ulebergs side sluttført i 2018 med toppgrusing og grøftejustering. Det ble 
også gjort en nivåjustering mot privat innkjørsel som velet måtte dekke. I forhold til grøft 
som løper parallelt med veien samt sig pga svak fundamentering gjennom mange år, var 
denne oppgraderingen nødvendig. Vi må vel dessverre konstatere at dette arbeidet ikke har 
hjulpet noe på hulldannelse i vegen, noe som krever fortsatt kjøp av grus og en viss egen-
innsats fra hytteeiere. Dette gjelder også veistrekket ut til RV9. Grushauger er fordelt på 3 
steder langs veien. Hytteeiere oppfordres til en dugnadsinnsats når snøsmelting er ferdig og 
veien har begynt å tørke opp. 
 
Det eneste som ser ut til å gi varig vei-glede uten vannhull, er asfalt. Asfalt er dyrt, men 
holdbart. Det vil bli fremmet en egen sak om asfaltering på årsmøtet. Ref .pkt.7 
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3.3. Bommen 
Bommen har iht årsmøtevedtak blitt hevet med 30-40 cm sist høst. I forbindelse med 
demontering og service på bommen, vedtok styret å få montert følere i bakken som gjør at 
bommen åpner seg automatisk på vei ut. Dette mener vi har vært til nytte for hytteeiere, 
gjester og håndverkere i hyttegrenda. 
 
For å beskytte følerne mot skade pga vannhull og slitasje, har styret besluttet å asfaltere 
veien i en lengde av 10-15 m ved bommen. Dette er planlagt utført til sommeren. 
I mellomtiden oppfordres alle bilførere i hyttegrenda til å kjøre slik at vannhull, som bør 
unngås, ikke blir enda større i dette området 
 
Gunnar Danielsen har hatt ansvar for drift og administrasjon av bommen i en årrekke, og har 
signalisert at han gjerne vil ha avløsning. Styret mener derfor det er naturlig at denne 
funksjonen overtas av styret, og at et styremedlem får ansvaret. Vi takker Gunnar for en 
mangeårig innsats for at vi alle har hatt glede av bommen ! 
   

3.4. Brøyting 
Styret kjenner ikke til at det har vært spesielle hendelser denne vintersesongen. Dette kan 
trolig tilskrives en beskjeden snøsesong denne vinteren. Vi har også inntrykk av at 
brøyteservice-appen har gått seg til hos våre medlemmer. Nåværende brøyteavtale utløper 
30.5.19. 
  

3.5. Dugnad 
Det har ikke vært utført organisert dugnad i 2018. Styret vil fortløpende vurdere behovet for 
tilkjøring av grus, slik at hytteeierne kan ta et spadetak for å fylle igjen huller i veien.  
Å fylle grus i vannhullene på bomvegen er det behov for i hele barmarkssesongen, og 
spesielt ved mye nedbør. Er det en god ide’ at styret går til anskaffelse av trillebår, grafse og 
spade som plasseres i søppelbua? 
Styret minner om at hytteeierne må plukke søppel i nærområdet sitt, og spesielt etter 
snøsmeltingen. Da kommer fyrverkerirester og bygningsavfall til syne.  
       

3.6. Løypeavgift. 
Vår hyttegrend betaler årlig inn kr.600.- pr hytte til Bykle Kommune. 
Styret vurderer nå å heve denne satsen til kr.700.- pr hytte, da dette er et tema i flere av 
velforeningene. Dette spørsmålet kommer trolig opp i påskemøtet der alle velforeningene 
møter. Vi vil se hva de lander på der før vi ev fremmer det som «benkeforslag» i vårt 
årsmøte. 
 

3.7. Hjemmeside 
Årsmøte 2018 vedtok at velet skal etablere egen hjemmeside. Svein Erik Mykland har stått 
for arbeidet, og styret synes resultatet har blitt veldig bra. Ikke minst med de fine bildene 
tatt i nærområdet. 
Vi tenker oss at dette kan fungere greit som et arkiv for alt som gjelder hyttegrenda og 
velforeningen, og som kommunikasjonsverktøy mellom styret og medlemmene. Vi har valgt  



       
 

3 
å gjøre dette enkelt i starten, og så får fremtidige styrer og årsmøter vurdere utviklingen 
videre.  
 

3.8.Registrering i foretaksregisteret 
Velforeningen er registrert i foretaksregisteret. 
Valgt styre må melde inn ev. endringer hvert år. (kasserer) 
 
>>Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner styrets årsberetning 
 

4. Godkjenning av regnskap 
     Se vedlagte regnskap 
 
>>Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner det fremlagte regnskap 
 

5. Kontingent 2019 
Som vedlegg følger oversikt over hva den enkelte hytte skal betale. 
Kontingenten dekker bla.: 
*Utgifter til Brøyting (økt med 5.5% sesong 2018/2019) 
*Utgifter til bom (oppgradert i 2018) 
*Løypeavgift, >>>>>>>>>>>>>> hva er innstillingen i påskemøtet onsdag 20.4? 
*Vedlikehold vei, vann, kloakk  
 
Den generelle kontingenten ble hevet med kr.250.- på årsmøte i 2018. 
I tillegg til kontingent, betaler nye hytteeiere kr.7.400 i inngangssum til hyttegrenda. 
Styret mener at bankbeholdningen bør ligge i størrelsesorden 130-150.000.- 
 
Kontingentbetaling: Medlemskontingeten forfaller til betaling omgående etter påske, og 
senest innen 1. Mai. Dette er viktig for at velet skal kunne betale avdrag 2 på brøytingen. 
 
>>>Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar å øke den generelle kontingenten med kr.500.- (fra 
6500 til 7000) på høyeste sats for 2018. 
    
6. Budsjett     
Se vedlagte budsjett 
 
 >>>Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner det fremlagte ordinære budsjett, før ev 
ekstraordinære budsjettposter blir vedtatt. Jfr pkt.7 
 

7.Styret fremmer følgende saker. 
 
7.1. Asfaltering av hovedstrekket RV9 – 1. veikryss.   
Styret viser til pkt.3.3. i årsberetningen. Byrtemannsbekken hyttegrend er en av ytterst få 
hyttegrender på Hovden med bare grusdekke på veinettet. Det er krevende å holde en 
brukbar veistandard med dagens veidekke uten at profesjonell grusing og høvling  
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intensiveres betydelig. Spesielt hovedstrekket (RV9 – 1.veikryss) er ubehagelig å kjøre på pga 
mange og dype vannhull. Dugnadsarbeid har over tid ikke vært noen suksess. 
 
Styret fremmer derfor forslag om at årsmøtet vedtar å iverksette asfaltering av 
«Hovedstrekket» i år.  
Denne sommersesongen skal det etableres asfaltverk ved enden av Hartevatn. Det vil derfor 
være en enestående sjanse til å få levert kortreist asfalt med lavere transportkostnader.  
Det vil derfor lønne seg å ta hele strekningen i en «jafs». 
 

Tilbud /Kalkyle : Strekningen det dreier seg om er ca 300 meter med min. bredde 300cm. 
(helst 350 cm)  5 cm tykk asfalt. 
Vi har innhentet pris fra NCC som vil tilby dette, avrundet til 1000 kvm for kr.160.- pr kvm. 
Dette utgjør totalt kr.210.000.- inkl. mva. Fordelt på 60 hytter, blir det kr.3.500.- pr hytte. 
Forutsetning er alle hytter i grenda bidrar, da alle vil ha glede av dette. 
Arbeidet kan utføres ca 1.Juli eller slutten av August. 
 
Finansiering: Siden dette er en investering, foreslår styret at det finansieres med 
forskuddsbetalt ekstrakontingent på kr.3.500.- pr hytte. 
Det er beregnet et beløp kr.20.000.- inkl.mva til forhånds preparering/valsing av veien, som 
foreslås tatt over driften. Dersom asfaltering blir vedtatt, bortfaller asfaltering rundt bom i 
budsjettet, og posten endres til forhåndspreparering før asfalt. 
 

>>>Forslag til vedtak: 
1.Årsmøtet vedtar at «hovedstrekket» asfalteres i år iht mottatt tilbud fra NCC. 

 
2.Tiltaket finansieres ved ekstrakontingent kr.3.500.- som forhåndsbetales før tiltak 
iverksettes. Forfall 1.6. hvis oppstart 1.7. 

 
3.Styret får fullmakt til å iverksette nødvendig fartsbegrensende skilting. 

 
7.2. Utvidelse av tilgang til bomvegen? 
Styret har mottatt henvendelser fra næringsdrivende og frivillige om adgang til bommen. 
Det gjelder bla levering av ferdigmat (thaimat) og foreninger som vil bistå med 
hyttevedlikehold mot betaling til «klubbkassa». Dette har styret så langt avvist, med 
begrunnelse at hytteeiere må være til stede og slippe dem inn. 
 
I dag får disse utlevert bomkode/nøkkel: 

1. Hytteeiere og deres familie 
2. Håndverkerfirmaer med oppdrag over en viss varighet 
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3. Serviceleverandører med faste leveranser. (F eks Uleberg, Hovden Hytteservice, 
Otralaft, brannvesenet ?) 

 
Hva mener årsmøtet, skal vi utvide denne ordningen?  



 
 

8.Valg 
Salve Reinhardt og Jens Freuchen går ut av styret etter 2 år. Torgeir Segberg (kasserer) har 1 
år igjen. Det skal derfor velges 2 nye styremedlemmer. 
 
Dette er styrets innstilling til nye styremedlemmer.: 
 
Svein Erik Mykland (hytte nr.7) har sagt seg villig til å stille som styremedlem, med særlig 
ansvar for administrasjon av bom og velets hjemmeside. 
Øyvind Lauvland (hytte nr. 46 ) har sagt seg villig til å gå inn i styret. 
Det nye styret konstituerer seg snarest mulig etter årsmøte.  
 
Valgkomiteens leder , Jens Freuchen har jobbet iherdig med å få noen av kvinnene i 
hyttegrenda til å påta seg verv, men de som har blitt spurt, har nektet. 
Likestillingen har dårlige kår øverst i Setesdalen. 
 

9.Informasjon fra påskemøtet 
Muntlig info i årsmøtet. 
 
 
Salve Reinhardt 
styreleder 
 
 
 
 
 


